
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva,  

 které se konalo dne 21. 3.2024 od 18.00 hodin, v knihovně PKC, v Nadějkově.  

 Přítomní zastupitelé: Ing. Arnošt Novák, Ing. Klára Tesařová, Ondřej Hulan, Lukáš 

Turnovec, MUDr. Šárka Peterková, Michal Steinbauer, Mgr. Hana Buchnarová, Stanislav 

Cimpa, Jaroslav Vacek, Ing. Jiří Benda, Jan Černý, Pavel Janouch.  

Online přítomen Radek Seidl – z důvodu zranění v pracovní neschopnosti.  

Omluveni: Jiří Dušek, Ing. Arch. Vít Benda  

Dále přítomni: Štěpánka Čapková, Marcela Chocholatá, Miloš Kozák a další. 

 

1. Schválení programu zasedání 

Starosta obce zahájil jednání v 18:03 hodin. Konstatoval 13 přítomných zastupitelů (z toho 1 

pro PN přítomen online), 2 zastupitelé se z jednání omluvili. Seznámil přítomné s programem 

jednání. Na základě návrhu p. Jana Černého byl přidán bod15. Vyjádření podpory obce 

Nadějkov k rovnoprávnému postavení obcí v jednání proti jadernému úložišti.  

Usnesení: 1/2024 

1. Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje doplnění bodu č. 15 „Vyjádření zastupitelstva obce 

Nadějkov k budování úložiště jaderného odpadu“ do programu zasedání zastupitelstva dne 

21. 3. 2024. 

Pro:   9                  proti:  0            Zdrželi:  4 (Novák, Vacek, Peterková, Černý) 

 

Navržený program jednání: 

2. Schválení programu zasedání 

3. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a skrutátora 

4. Rozpočtová opatření 

5. Odměny zastupitelů 

6. Finanční podpora spolků 2024 

7. Vyúčtování Čevak 2023  

8. Prodej části obecního pozemku ul. Pivovarská 

9. Prodej pozemků nad fotbalovým hřištěm 

10. Pozemky pro individuální výstavbu 

11. DPS  

12. Projekty 2024 

a. Výměna oken DPS 

b. Střecha DPS 

c. Pohostinství U Jandů 

d. Pozemky pro individuální výstavbu 

e. Oplocení vodních zdrojů 

13. SDH vybavení 

14. 100 let výročí Pomníku padlých v I. světové válce 

15. Informace z rady obce 



 

16. Vyjádření zastupitelstva obce Nadějkov k budování úložiště jaderného odpadu  

17. Závěr 

 

 

Návrh zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

Zapisovatel:   Mgr. Hana Buchnarová 

   Štěpánka Čapková 

Skrutátor:                    Marcela Chocholatá 

Ověřovatelé zápisu:  Stanislav Cimpa 

   Jaroslav Vacek  
 

 Usnesení: 2/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje upravený program jednání a dále paní Hana 

Buchnarovou a Štěpánku Čapkovou jako zapisovatelku, Marcelu Chocholatou jako sčitatele/ku 

hlasů a Stanislava Cimpu a Jaroslava Vacka jako ověřovatele zápisu ze zasedání dne 21. 3. 

2024. 

Pro: 13         Proti: 0                Zdrželi: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 

2. Rozpočtová opatření 

V rámci delegovaných kompetencí byla radou obce Nadějkov schváleno rozpočtové opatření 

č. 16 ke 14. 12. 2023 v celkové výši 63.000,- na příjmové i výdajové straně rozpočtu a 

rozpočtové opatření č. 17 k 27. 12. 2023 v celkové výši  Kč 97.552,- Kč na příjmové i výdajové 

straně rozpočtu, rozpočtová opatření jsou součástí materiálů. 

 

Usnesení: 3/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí rozpočtová opatření č. 16 a č. 17 v předloženém 

znění (přiloženo k materiálům). 

Pro: 13       Proti: 0         Zdržel:  0 

Schváleno jednohlasně. 

 

V rámci delegovaných kompetencí byla radou obce Nadějkov schváleno rozpočtové opatření 

č. 1 ke 4. 1. 2024 v celkové výši 49.470,- Kč, na příjmové a výdajové straně rozpočtu, 

rozpočtové opatření č. 2 k 11. 1. 2024 v celkové výši 0,- Kč vyrováno na výdajové straně 

rozpočtu, rozpočtové opatření č. 3 k 2. 2. 2024 v celkové výši 241.200,- Kč, na příjmové a 

výdajové straně rozpočtu, rozpočtová opatření jsou součástí materiálů. 

 

Usnesení: 4/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí rozpočtová opatření č.1, č.2  a č.3 v předloženém 

znění (přiloženo k materiálům). 

Pro: 13         Proti:  0            Zdržel: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 



 

Rozpočtové opatření č. 4 k 21. 3. 2024 je v celkové výši 11.224,20 Kč na příjmové i výdajové 

straně rozpočtu, rozpočtové opatření je součástí materiálů. 

 

 

 Usnesení: 5/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje rozpočtové opatření číslo 4 v celkové výši 11.224,20 

Kč na příjmové i výdajové straně rozpočtu, rozpočtové opatření je součástí materiálů. 

Pro: 13               Proti: 0         Zdržel: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 

3. Stanovení výše odměn neuvolněných zastupitelů 

Od 1. 1. 2024 schválila vláda České republiky nový systém odměňování zastupitelů,  

Základnou pro výpočet odměny zastupitelů je průměrná hrubá měsíční nominální mzda na 

přepočtené počty zaměstnanců v národním hospodářství dosažená za první pololetí 

předchozího kalendářního roku podle zveřejněných údajů Českého statistického úřadu 

známých k 1. říjnu předchozího kalendářního roku.  

Stanovení výše odměn až do maximálního limitu podle nového systému je plně v kompetenci 

zastupitelstva obce. 

Podle zákona o obcích a souvisejících předpisů, pro obec o velikosti 601-1000 obyvatel jsou 

stanoveny maximální odměny pro neuvolněné zastupitele viz. tabulka  níže (jedná se o částku 

v Kč před zdaněním). 

 

NEUVOLNĚNÝ Maximální výše 

odměny dle zákona 

Současná výše 

odměny 

Nově navržená výše 

odměny 

Místostarosta 35.870,- 16.500,- 18.200,- 

Člen rady 20.745,- 3.300,- 3.660,- 

Člen zastupitelstva 1.986,- 660,- 730,- 

Předseda výboru 3.972,- 1.100,- 1.210,- 

Člen výboru 3.296.- 750,- 830,- 

 

Usnesení: 6/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov stanovuje výši odměn neuvolněných zastupitelů v návaznosti na 

změnu zákona o obcích a souvisejících předpisů s platností od 1. 4. 2024 takto: 

NEUVOLNĚNÝ Výše odměny neuvolněných zastupitelů platná od 1. 4. 2024 

Místostarosta 18.200,- 

Člen rady 3660,- 

Člen zastupitelstva 730,- 

Předseda výboru 1210,- 

Člen výboru  830,- 

 

Pro: 12                   Proti: 0               Zdrželi: 1 (Peterková) 

 



 

4. Finanční podpora pro spolky a jednotlivce 2024 

Poskytování dotací je stanoveno směrnicí 1/2015 v aktualizovaném znění, žádost o příspěvek 

z rozpočtu obce podalo 7 subjektů 

 6 žádostí podaly spolky 

 1 žádost podala soukromá osoba 

 

V tabulce jsou uvedeny požadované částky 

Žadatel Důvod Částka 

Podáno 

v 

termínu 

Sídlo v 

obci 

Aktivity 

v obci 

Formální 

správnost 

Řešit 

mimo 

režim 

dotace 

Okrašlovací 

spolek Nadějkov 

Filmové projekce 

„Farská“, výsadba 

stromů, vítání ptačího 

zpěvu,… 

48.000 

Kč 
ANO ANO ANO ANO   

FIKAR 

divadelní a 

osvětový spolek 

Celoroční kulturní a 

osvětová činnost, 

fikarské slavnosti 2024, 

divadelní představení 

hostování 

30 000 

Kč 
ANO ANO ANO ANO    

Anežka Černá, 

Junák-český 

skaut 

Skautská činnost 

v Nadějkově 

12 000 

Kč 
ANO NE ANO ANO   

ČSV, z.s. ZO 

Nadějkov 

Příspěvek na léčbu 

včelstev 
5 000 Kč ANO ANO ANO ANO 

  

 

Myslivecký 

spolek Větrov 

Náprava škod 

způsobených zvěří 

15 000 

Kč  
ANO ANO ANO ANO  

Zachovalý kraj 

Tabule naučná stezka, 

cedulky na lavičky, 

správa WWW stránek 

spolku, Čajovna 

honorář účinkujících  

45 000 

Kč 
ANO ANO ANO ANO  

Pinc Jaroslav 

Fotbalový turnaj, 

honorář rozhodčím, 

poháry 

5 000 ANO ANO ANO ANO  

Celkem   
160 000 

Kč 
          

 

Připomínka a žádost starosty obce o lepší vzájemnou kooperaci mezi spolky a obcí. Okrašlovací 

spolek pravidelně žádá a následně dostává finanční příspěvek obce. Jeho činnost je přínosem 

pro občany. Bohužel nefunguje vstřícnost ze strany Spolku – 2023 žádost obce o zapůjčení 

plátna na farské zahradě na promítání. Obec na základě odmítnutí byla nucena plátno za 8000kč 

instalovat jinde. Dále byl spolek upozorněn na úklid větví po prostřihání stromků k Větrovu. 

Větve nebyly posbírány, o kontejner dopředu nepožádáno.  



 

Obec by neměla být pouze v roli poskytovatele financí, ale stála by o vzájemnou kooperaci 

mezi spolky a obcí.  

 Slovo si vzal p. J. Benda, který reagoval na odmítnutí zapůjčení plátna. Nejprve před žádostí 

byla informace v Hlasu a pak teprve obec žádala o zapůjčení. Tento postup byl důvodem 

nezapůjčení plátna. Paní K. Tesařová kontrovala, že paní J. Průšová byla oslovena mailem, na 

který nepřišla odpověď – zpochybněna p. J. Bendou existence mailu, p. J. Průšová ho nenašla 

v poště.  

Větve zůstávají opakovaně neuklizené po delší dobu, vítr je rozfoukal.  

Paní O. Dušková sdělila, že jabloně stříhá pan Z. Černý ve svém volném čase, dopředu neví, 

kdy bude mít volno a nestačí tak vždy včas informovat obecní pracovníky. Je to dobrovolnická 

práce bez nároků na mzdu.  

Diskuze o komunikaci a součinnosti spolku a obce. Přínos činnosti spolku v krajině ocenila pí. 

Š. Čapková, ale špatná komunikace je fakt.  

Pí. M. Chocholatá dodala, že bychom si měli vážit práce a času obecních zaměstnanců a 

dopředu se domluvit s p. M. Kozákem na přistavení kontejneru.  

 

Zachovalý kraj –v úterý 19.3.2024 proběhla schůzka se zástupci obce o naučné stezce 

Nadějkovsko.  

20let staré cedule již dosluhují a nejsou aktuální. Jednalo se o vhodné náhradě stávajících 

dosluhujících cedulí za modernější variantu podpořenou QR kódy.  

Cedule jsou hmotným majetkem a nemohou být financovány ze směrnice obce 1/2015. Částka 

(cca 35000kč) by financovala obec přímo z rozpočtu obce. 6.4.224 se uskuteční valná hromada 

Zachovalého kraje, kde se situace projedná.  

P. J. Benda má k dispozici návrh truhláře, který by za velmi dobrou cenu cedule vyrobil. Byly 

by stejné jako na dětské stezce. Z příspěvku chce ZK financovat honorář přednášejících 

v Čajovně (většina hostů přednáší zdarma). Pí. O. Černá již pracuje na úpravě informačních 

cedulí, pošle k připomínkám.  

Zachovalý kraj by chtěl cedule ponechat ve stejném formátu, zjednodušit texty, využít odkazy 

na QR kódy.  

P. J. Černý upozornil, že současná podoba (laminované listy) umožňuje snadnou a finančně 

nenáročnou výměnu textů.   

 

Usnesení: 7/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje finanční podporu pro spolky s výjimkou Zachovalého 

kraje ve výši 100 % ze souhrnu podaných žádostí, tedy 115000,- Kč, která splnily (nebo 

částečně splnily) kritéria dle směrnice 1/2015, provedením potřebné rozpočtové změny 

pověřuje zastupitelstvo radu obce Nadějkov a podepsáním smluv o poskytnutí finanční podpory 

pověřuje starostu obce.  

 Pro : 13      Proti: 0        Zdrželi: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

Usnesení: 8/2024 

Zastupitelstvo obce deleguje pravomoc na radu obce Nadějkov ke schválení podpory spolku 

Zachovalý kraj včetně provedení potřebné rozpočtové změny a podepsáním smlouvy pověřuje 

starostu obce.  

Pro: 12                  Proti : 0      Zdrželi: 1 (Černý) 



 

 

Žádosti subjektů zřizovaných obcí budou řešeny z rozpočtu obce Nadějkov, s jednotlivými 

spolky podle skutečných nákladů, podle posouzení a schválení rady obce Nadějkov. Jednotlivé 

částky nepřesahují 40.000,- Kč, spadají tedy do rozpočtové kompetence rady obce. 

 

Mimo režim směrnice 1/2015 je žádost Římskokatolické farnosti Nadějkov o dar ve výši 

60.000,- Kč jako příspěvku na opravu odvětrání kostela Nejsvětější trojice v Nadějkově a 

opravu fasády téhož. Rada obce doporučuje schválit pro Římskokatolickou farnost Nadějkov 

pro tento účel finanční dar. 

 

Usnesení: 9/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje finanční dar pro Římskokatolickou farnost Nadějkov 

ve výši 60000,- Kč, provedením potřebné rozpočtové změny pověřuje zastupitelstvo radu obce 

Nadějkov a podepsáním darovací smlouvy pověřuje starostu obce. 

Pro:  13                     Proti: 0                   Zdrželi: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

5. Čevak, a.s. vyúčtování nákladů 2023 

Podle smlouvy předkládá ČEVAK a.s. vyúčtování nákladů a výnosů za minulý 

hospodářský rok, dokumenty odeslány v elektronické podobě. 

 

Vyúčtování v Kč (bez DPH)  

    2023   

ř.1 Tržby za vodné - celkem   454 923 Kč 

ř.2 Povolený zisk 10% (ř.1/110*10)   41 357 Kč 

ř.3 Skutečný zisk   19 276 Kč 

ř.4 Zisk po zohlednění regulace   19 276 Kč 

ř.5 Nájemné pro rok 2017   1 000 Kč 

ř.7 Finanční vypořádání  0 Kč 

 

Výše doplatku/nedoplatku za rok 2023 je 0,- Kč  

 

Usnesení: 10/2024 

Zastupitelstvo schvaluje vyúčtování smluvního vztahu se společností Čevak a.s. za rok 2023 ve 

celkové výši 0,- Kč. 

Pro: 13                              Proti: 0                           Zdrželi: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 



 

6. Prodej části pozemků Nadějkov 

Ing. Jiří Benda požádal o odkoupení části pozemku parc.  č. 1232/1 k.ú. Nadějkov.  

M. Steinbauer upozornil na nesrovnalosti v čísle parcely podle mapy katastru. Bod byl stažen 

z programu jednání, ing. J. Benda podá žádost znova s opraveným číslem parcely.  

 

7. Prodej pozemků nad fotbalovým hřištěm 

Obec Nadějkov na základě usnesení zastupitelstva odkoupila pozemky nad fotbalovým 

hřištěm, část těchto pozemků tvoří stráň nad hřištěm – zůstane součástí hřiště, část obec 

využije jako přístupovou cestu, zbytek byl rozdělen jako pozemky navazující na zahrady 

rodinných domů viz. příloha. 

Zájem o odkoupení projevili vlastníci rodinných domů v zástavbě ulice Homolská, navazující 

na nově rozčleněné pozemky. 

Cenu pozemku rada obce navrhuje ve výši 250,- Kč/m2, což pokrývá pořizovací cenu a náklady 

spojené se zaměřením pozemků. 

Vzhledem k přímému napojení pozemků na stávající zahrady nebude k ceně připočítávána 

DPH. 

 Záměr musí viset 15 dní na úřední desce. Na příštím zasedání bude možno odsouhlasit 

smlouvy.  

 

Usnesení: 11/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov 

a) Schvaluje záměr prodeje pozemků v lokalitě Nad hřištěm určeným zájemcům 

b) Schvaluje prodejní cenu pozemku ve výši 250,- Kč/m2 

c) Pověřuje radu obce, aby poté, co budou pozemky zapsány v katastru nemovitostí, 

vyhlásila záměr jejich prodeje 

d) Pověřuje starostu obce podpisem všech dokumentů souvisejících s realizací záměru 

prodeje pozemků 

Pro:  13           Proti: 0               Zdrželi: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

8. Pozemky pro individuální výstavbu 

Pozemky jsou zaměřeny a jsou vloženy do katastru nemovitostí, dokončujeme přípravu smluv 

o smlouvách budoucích k podpisu se zájemci. 



 

Počet pozemků 11, počet zájemců zatím 6. Pozemky, na které zatím nebude podepsána smlouva 

o smlouvě budoucí kupní, navrhuje rada obce nabídnout k prodeji prostřednictvím realitních 

serverů za schválených podmínek. 

Původně bylo 10 zájemců, 4 zájemce odradila úroková sazba hypoték.  

Usnesení: 12/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informaci o prodeji pozemků pro individuální 

výstavbu. Schvaluje nabídku prodeje nezasmluvněných pozemků prostřednictvím realitních 

internetových serverů za schválených podmínek. 

Pro:  12                       Proti: 0                     Zdrželo: 1 (Hulan) 

 

9. DPS 

DPS v Nadějkově byl dokončena v roce 2003, o seniory v DPS pečovala pracovnice Sociálních 

služeb Města Milevska (6 hodin denně).  

V lednu 2024 skončila doba udržitelnosti projektu „DPS Nadějkov“. Sociální služby kvůli 

nevytíženosti pečovatelky ukončily poskytování trvalé péče v DPS, trvale působící pečovatelku 

nahradila pečovatelka, která dojíždí z Jistebnice. Hlavním důvodem, bylo nedostatečné 

množství úkonů, které pečovatelka poskytovala, tudíž se „nezaplatila“. Vzhledem k tomu, že 

do DPS Nadějkov mohli být přijímáni pouze žadatelé, kteří nepotřebovali trvalou péči 

(pečovatelka byla pouze dopoledne), museli to být žadatelé poměrně soběstační, kteří mnoho 

úkonů pečovatelské služby opravdu nepotřebovali. Problém tedy neměl řešení. 

Vzhledem k ukončení doby udržitelnosti projektu „DPS Nadějkov“, je možné objekt využívat 

i jiným způsobem, než pouze pro seniory. Je tedy na zvážení a rozhodnutí zastupitelstva, zda 

bude DSP v Nadějkově nabízena širšímu okruhu zájemců nebo zda bude část bytového fondu 

(12 bytů) vyčleněna např. jako startovací byty pro mladé nebo jako standardní byt např. pro 

singl žadatele. 

Je to téma na diskusi a zvážení alternativ. 

Obec 3 volné byty intenzivně nenabízí. Je prioritou, aby sloužili občanům Nadějkova a okolí.  

K bodu se vrátit na příštím zasedání zastupitelstva.  

 

Usnesení: 13/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informaci o ukončení doby udržitelnosti  DPS a 

zúžení sociálních služeb Milevsko. Na příštím zasedání ZO se tento bod otevře znovu. 

Pro: 13           Proti: 0                     Zdrželo: 0 

Schváleno jednohlasně. 



 

10. Projekty 2024 

 

Okna DPS POV JčK 

Podána žádost o dotaci POV JčK, bude vypsáno výběrové řízení na dodavatele. 

Dle kalkulace odborné firmy cca 650000,- včetně vstupních dveří a plechových dveří do 

technických místností budovy. Jedná se o navázání na opravu části fasády. Vzhledem 

k náročnosti bude rozděleno do 3 etap.  

 

Usnesení: 14/2024 

Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci projektu „Výměna oken a dveří DPS Nadějkov“. 

Vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky 

deleguje do kompetence rady obce Nadějkov, V případě získání dotace potom podpisem všech 

dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje starostu obce, provedení potřebných 

rozpočtových opatření deleguje do pravomoci rady obce. 

Pro: 11                   Proti: 0                     Zdrželo: 2 (Benda J., Černý) 

 

 

Projekt a zasíťování pozemků pro individuální výstavbu 

Rada obce vypsala poptávkové řízení na dodavatele projektu, ekonomicky nejvýhodnější 

nabídku podal ateliér Ing. Arch. Stanislava Kotrčky 398.000,- Kč a to pro všechny stupně 

projektové dokumentace (A3Projekt, Plavec – Michalec). Termín na dokončení projektu do 30. 

4. 2024, poté žádost o stavební povolení a žádost o dotaci. 

S projektem souvisí výstavba nové trafostanice, viz. koordinační výkres, jednalo by se o 

trafostanici pro celou budoucí výstavbu. eGD žádá o odkoupení pozemku pod trafostanicí. 

Souběžně s podáním žádosti o stavební povolení bude vypsáno výběrové řízení na dodavatele 

stavby. 

 

Usnesení: 15/2024 

Zastupitelstvo obce  

a) bere na vědomí informaci o přípravě projektové dokumentace na projekt „Zasíťování 

pozemků pro individuální výstavbu Pod vodojemem“ a žádost o odkoupení části 

pozemku parc.č. 414/1 k.ú. Nadějkov.  

b) Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci projektu „Zasíťování pozemků pro individuální 

výstavbu Pod vodojemem“ Vyhlášením výběrového řízení na dodavatele a výběr 

ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do kompetence rady obce Nadějkov. 

Podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje starostu obce.  

 

 Pro: 12                              Proti: 0                        Zdrželo: 1 (Benda J.) 

 

 

Střecha DPS 

Obec již jednou žádala o finanční prostředky z programu IROP, neúspěšně. Letos jsme podali 

žádost na KIF JčK, stav střechy je nutné řešit, střecha byla od prvopočátku položena špatně, 

šindel na střeše nedrží, hnijí záklopová prkna, pozinkové oplechování není k asfaltovému 

šindelu vhodné,.. 

Pokud v žádosti o dotaci obec neuspěje, bude obec opakovaně podávat žádost.  



 

 

Usnesení: 16/2024 

Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci projektu „Výměna střechy DPS Nadějkov“. Vyhlášením 

výběrového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 

kompetence rady obce Nadějkov. V případě získání dotace potom podpisem všech dokumentů 

potřebných k realizaci projektu pověřuje starostu obce, provedení potřebných rozpočtových 

opatření deleguje do pravomoci rady obce. 

Pro: 13                                    Proti: 0                               Zdrželo: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 

Oplocení vodních zdrojů 

Obec je majitelem vodních zdrojů. Okolí studen pod Mozolovem a u Kaliště je vyčištěné a 

upravené, ze zákona je nutné zabránit neoprávněnému přístupu k vodním zdrojům, nutno znovu 

oplotit, cena cca 160.000,- Kč 

J. Benda dotaz, zda se promítne do ceny vodného? Ano, zvážení s ČEVAK o rozložení v čase.  

 

Usnesení : 17/2024 

Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci projektu „Oplocení vodních zdrojů“. Vyhlášením 

poptávkového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky nejvhodnější nabídky deleguje do 

kompetence rady obce Nadějkov, podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu 

pověřuje starostu obce, provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci 

rady obce. 

 Pro: 13                       Proti: 0                                  Zdrželo: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 

Pohostinství u Jandů 

Oprava toalet, zázemí pro obsluhu v 1- patře. Kanalizační svody v toaletách v přízemí 

prosakují, toalety není možné udržet v hygienické čistotě a bez zápachu. Zázemí sálu v prvním 

patře nevyhovující z hlediska vybavení a zejména elektrických rozvodů a rozvodů vody 

z hlediska hygieny provozu. Žádost o dotaci MMR III. čtvrtletí 2024. Podle úspěšnosti 

v přidělení dotace se bude odvíjet rozsah oprava úprav. Je to velká akce, určitě neproběhne celá 

v letošním roce.  

 

Usnesení: 18/2024 

Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci projektu „Rekonstrukce toalet a zázemí sálu 

Pohostinství U Jandů“. Vyhlášením poptávkového řízení na dodavatele a výběr ekonomicky 

nejvhodnější nabídky deleguje do kompetence rady obce Nadějkov. V případě získání dotace 

potom podpisem všech dokumentů potřebných k realizaci projektu pověřuje starostu obce, 

provedení potřebných rozpočtových opatření deleguje do pravomoci rady obce. 

Pro: 12                            Proti: 0                            Zdrželo: 1 (Benda J.) 

 

 

 

 

 



 

11. SDH vybavení 

Rada obce Nadějkov projednávala dovybavení jednotky JSDH, výstupem je seznam 

požadavků, jejichž pořízení v následujícím textu odůvodňuje velitel JSDH Nadějkov Michal 

Steinbauer. 

Vážení zastupitelé, 

v příloze jste obdrželi seznam vybavení, které by JSDH Nadějkov chtěla pořídit tento rok do 

užívání. 

Cílem tohoto nákupu je, aby každý člen jednotky byl vybaven svým OOPP. Zejména 

z hygienických důvodů. Dále obměna nebo doplnění ostatního vybavení. 

Jedná se o zásahový jednovrstvý oděv (kabát a kalhoty), zásahová přilba, zásahová obuv, 

rukavice zásahové k požáru, obyčejné pracovní rukavice na technické zásahy, kukla pod přilbu 

(v zimě kvůli chladu, v létě na lesní požáry. Lze do ní vložit respirátor proti prachu a sazím), 

osobní svítilna a vazák. 

Při požáru haly ve Starcově Lhotě se ukázalo, že máme těchto ochranných oděvů a příslušenství 

nedostatek. Členové si je při střídání u požáru museli navzájem vyměňovat a oblékali se do 

špinavých a propocených oděvů. 

Provedl jsem inventuru a kontrolu všech stávajících oděvů ve všech sborech v obci. Zásahové 

oděvy z Brtce, Petříkovich a Lhoty jsme umístili do zbrojnice v Nadějkově a vybavili se s nimi 

stávající členové (ti, kterým velikostně seděli).  

Svépomocí jsme vyrobili police a věšáky na umístění zásahového kompletu každého člena. 

Obec, jako zřizovatel jednotky SDH, je povinna vybavit své členy OOPP. 

Dále jsou v seznamu položky jako hadice, savice, vysílačky, zádový vak aj., které potřebujeme 

doplnit a obměnit. 

Pořízení kompresoru - cisterna je permanentně napojena na externí zdroj vzduchu (činnost brzd 

a spojky). Do dnešní doby máme už druhý hobby kompresor a ukázalo se, že nemají dostatečnou 

životnost a výkonnost. 

Svítilny Streamlight - jedná se o rychlonabíjecí svítilny, které jsou umístěné v nabíječce 

v cisterně a jsou připravené k použití. Jsou standartně ve výbavě hasičských cisteren.  

Stávající halogenové svítilny, které máme, nemají dostatečnou výdrž baterie. 

Notebook - pro administrativní činnost velitele jednotky. Stávající netbook, který jsem obdržel 

je výkonnostně tristní. 

Na pořízení tohoto vybavení budeme podávat žádost o dotaci Nadace ČEZ, podpora regionů. 

Pokud bychom nebyli úspěšní, bude na zvážení jednotky a zastupitelstva, které věci pořídit letos 

a které příští rok. 

Počet zásahů ve vybraných letech: 

2018 - 8       3x požár (les, louka) 



 

2019 - 11     4x požár (les, pole) 

2020 - 10     pouze technické zásahy a 1x asistence ZZS při snášení pacienta v DPS 

2021 - 8      1x požár (vozidlo) 

2022 - 7       1x požár (stodola) 

2023 - 13    3x požár ( hala, tráva, garáž rodinného domu) 

Ostatní zásahy jsou technické rázu, především odstraňování stromů přes silnici během vichřic. 

Jednotka je v systému civilní ochrany pro případ povodní a 20.4.2024 se bude opět účastnit 

cvičení ve Veselí nad Lužnicí. 

V současnosti má jednotka 21 členů, tj. 3 velitele, 6 strojníků, 12 hasičů. V září 2024 bude členů 

22. 

Velitelé a strojníci se pravidelně zúčastňují povinných školení konaných na stanici HZS 

v Táboře. 

Zásahové kabáty (bez kalhot, na postavu 190cm) obec pořídila před cca 20 roky. V roce 2009 

obdržel každý sbor (Nadějkov, Petříkovice, S. Lhota, Brtec) zásahové oděvy ze státní dotace. 

Ty jsme zrevidovali a umístili do Nadějkova. V roce 2012 obec pořídila jeden starší zásahový 

oblek. 

Letos jsme obdrželi 4 zásahové obleky schválené zastupitelstvem v roce 2023. 

Velitel JSDH Nadějkov 

 

M. Steinbauer 

 

J. Benda požádal, zda by mohly být k dokumentům přidány i hrubé finanční odhady, aby 

zastupitelé alespoň řádově měli představu.  

U některých projektů nelze stanovit částku předem.  

 

Usnesení:19/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje podání žádosti o dotaci na nákup vybavení JSDH 

Nadějkov dle seznamu, do kompetence rady obce deleguje provedení rozpočtových změn 

souvisejících s pořízením vybavení JSDH v případě úspěšného získání dotačních prostředků, 

starostu obce v takovém případě pověřuje podpisem všech souvisejících dokumentů. 

Pro: 13                     Proti: 0                                Zdrželo: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

 



 

12. 100 let výročí Pomníku padlých v I. světové válce 

Pí. K. Tesařová - V letošním roce si obec Nadějkov připomene 100 let od vybudování Pomníku 

padlým. O výstavbu pomníku se zasloužil spolek Fikar, který jej po slavnostním odhalení dne 

4. května 1924 předal obci, aby se o něj řádně starala a připomínala občanům jeho významnost. 

Obec zvažovala dva možné termíny pro konání vzpomínkové akce, a to sobota 4. května nebo 

pouťový víkend 24. – 25. května. Nakonec jsme se rozhodli pro pouťový víkend. V současné 

době pracujeme na programu, budeme rádi, když se do příprav zapojí i spolek Fikar, který je 

s pomníkem spjatý. V průběhu příštího týdne by bylo vhodné naplánovat společnou schůzku, 

abychom začali s přípravami.  

Jednou z připomínkových akcí bude i pouťová výstava, která se bude tomuto výročí věnovat. 

V nejbližší době bude pomník za pomoci odborníka očištěn a dle potřeby zrestaurován. 

K akci byl přizván páter Němec.  

Pí. O. Černá navrhla pozvat spisovatele Otomara Dvořáka, který je rodem z Kaliště a pracuje 

na publikaci o okolí. Předek pana Dvořáka přispěl větší částkou na realizaci pomníku. Ví mnoho 

informací. Dalším zdrojem informací jsou školní kroniky.  

 

Usnesení:20/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informaci o plánované vzpomínkové akci u 

příležitosti 100. výročí odhalení Pomníku padlým. 

Pro: 13                    Proti: 0                         Zdrželo: 0 

Schváleno jednohlasně. 

 

13. Rada obce projednávala v období od 23.12.2023 do 20.3.2024 mimo jiné následující 

témata 

Nákup čelního nakladače s třetí funkcí k traktoru 

Hospoda – rekonstrukce toalet a zázemí v 1. patře 

DPS  - služby pečovatelky, konec udržitelnosti projektu 

Petice silnice 123  

Rozpočtová opatření 

Hodnota balíčku pro oslavence narozenin 70+ 

Výběrové řízení nosič na kontejnery 

Vybavení kanceláře starosta 

Základní škola – svoz dětí, zápis dětí 



 

Naučná stezka Nadějkovsko 

Prodej pozemků pod vodojemem 

Zaměření pozemků nad hřištěm 

Oplocení studny, vrty a hřiště 

Fotbalový turnaj 

Žádost o dotaci na střechu DPS 

Čevak vyúčtování 

Poptávkové řízení individuální výstavba 

Finanční podpora pro spolky 

Odměny zastupitelů 

Ing. J. Benda, pí. O. Dušková – V minulosti nebyl zajištěn svoz dětí. Proč nyní lze a v minulosti 

ne? – O. Hulan – pan školník má profesní průkaz a nabídl se realizovat možný svoz dětí v rámci 

svého úvazku. V minulosti nebylo zajištění personální ani technické. Bylo jednání z dopravce, 

v Milevsku.  

Pí. O. Černá – žádost v budoucnu přizvat Spolek pro zachovalý kraj k častějšímu setkání i 

k jednání rady (v případě, že se jedná o věcech týkajících se spolku). Nelíbí se jí, že například 

v případě jednání rady o naučné stezce nebyl spolek k jednání přizván. Starosta oponuje, že 

není vždy reálné přizvat členy spolku k jednání. Některá témata jsou projednávána nad rámec 

plánovaného programu, některé témata je třeba si nejdříve v klidu předjednat. Pí. Černá chce 

zlepšit komunikaci. Dle paní O. Černé je komunikace ze strany obce nedostatečná. Členové 

rady oponují, že jsou pracovně vytíženi i jinak, ne pouze komunikací se spolkem.  

 

 

14. Vyjádření zastupitelstva obce Nadějkov k budování  úložiště jaderného odpadu 

Původně bylo vytipováno 9 lokalit k uložení jaderného odpadu. V roce 2020 zbyly už pouze 4 

lokality, Majdalena z užšího výběru vypadla. Ostatní obce potřebují a zaslouží si podporu 

v legislativě. Bylo by vhodné, i když již nejsme kandidátskou lokalitou, vyjádřit usnesením 

zastupitelstva zmíněným obcím podporu. Usnesení bude zasláno na Platformu. Zástupci tisku 

se neustále zajímají o toto téma a je vhodné, aby věděli, že záložní obec Nadějkov nepouští toto 

téma ze zřetele a vyjadřuje podporu vybraným obcím.  

Na dotaz O. Hulana vysvětlila pí. O. Černá možnostech a rizicích uložení jaderného odpadu.  

Zasaženým obcím jde o spravedlivější postavení vůči státu, které by bylo zakotveno v zákoně.  

Usnesení: 21/2024 

Zastupitelstvo obce Nadějkov podporuje úsilí obyvatel zasažených lokalit o zrovnoprávnění 

postavení obcí při jednání o umístění hlubinného uložiště vysoce radioaktivních odpadů a 

aktivity spojené s Dnem proti uložišti.  

Pro: 11                                Proti: 0                                Zdrželo: 2 (Novák, Seidl) 



 

 

15. Závěr, diskuze 

Pan Karel Bazal se ženou žádají o řešení situace s vybudováním připojení na kanalizaci 

v Chlistově. Staví rodinný dům k trvalému bydlení. Pan Bazal v rychlosti seznámil zastupitele 

s dosavadním průběhem stavebních prací. Starosta obce připravil smlouvu, která se nelíbila 

právní zástupkyni manželů Bazalových. Smlouvu s připomínkami odeslali p. starostovi, zatím, 

bez podpisu.  

Starosta obce – trvá na připomínkách, které ke smlouvě měl a právní zástupkyně Bazalových 

je nereflektovala. Bazalovi nechtějí do budoucna odpovědnost za celou komunikaci – vyjasnění 

a vysvětlení odpovědnosti a rozsahu oprav komunikace. Zatím není shoda s právní zástupkyní 

a starostou obce na smlouvě. Manželé Bazalovi přislíbili opravu komunikace na jaře, až 

přestane jezdit těžká technika. Následná komunikace při finální podobě smlouvy.  

Ing. Jiří Benda – nespokojenost s přílišným čištěním lesa obecními zaměstnanci. Jsou velmi 

pracovití, ale nadměrné čištění a úklid lesu škodí, část dřevní hmoty vhodné ponechat v lese na 

hromadách. Zlepší se adaptace lesa vzhledem ke změnám klimatu.  

 

Zapisovatel: Mgr. Hana Buchnarová 

 

Ověřovatelé: Stanislav Cimpa 

  

                           Jaroslav Vacek 

 

 


